
Bestyrelsesmøde den 12. Januar 2020 – på Skype 

Tilstede var Jesper, Bent, Bodil, Tove og Grethe.  

Ref. Grethe 

  

1. Opfølgning på referat: Diplomer og emblemer. Der blev diskuteret antal og medlemsperioder. 

Skal medlemskabet være uafbrudt? Fremover vil det være tilfældet. Det er således nødvendigt, at 

ændre/oprette et nyt medlemskartotek for at holde kontrol med medlemskabets varighed. Vi 

bestiller 40 stk nåle pr. farve. 

2. Indkomne forslag til GF: Der er kommet 2 alm. forslag, og 1 lovforslag, som dog nok ikke 

bliver aktuelt, da det ligger uden for klubbens regi.  

Vedr. nyt sponsorat: varerne skal afhentes i Horsens, men kan også tilsendes for 300 kr. Annonce 

for firmaet skal med i bladet og kataloger. 

3.Fremtidig referatform: På mødet læses referatet op, når det er skrevet, og det nummereres. 

4. Økonomi ved kassereren: Regnskabet og budgettet blev gennemgået og fundet OK. 

5. GF 2020. Jesper indkøber drikkevarer, Bodil køber madvarer. Ang. referent spørger vi Ane om 

hun må foreslås. 

6. Nyt fra udstillingsudvalg: Tilmeldingsfrister aftales med den enkelte gruppe før hver udstilling. 

7. Facebook orientering: Jesper overtager Peters funktioner. 

 


